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Pastorul JD despre binecunoscuta parabolă „Împăratul nu are haine pe el” și modul în care aceasta se aplică la 

profețiile biblice.  

 

Link-urile Actualizării* 

 

- „HAINELE CELE NOI ALE ÎMPĂRATULUI” 

https://andersen.sdu.dk/vaerk/hersholt/TheEmperorsNewClothes_e.html  

- Aducerea cu prevalență în atenția opiniei publice a „Agendei 2030 pentru dezvoltare durabilă”: 

https://unsdg.un.org/sites/default/files/UNDG-Mainstreaming-the-2030-Agenda-Reference-Guide-2017.pdf  

[ https://dezvoltaredurabila.gov.ro/  – informații despre dezvoltarea durabilă în limba română (n. tr.)] 

- Geoengineering Watch [Urmărirea geoingineriei] 

https://www.geoengineeringwatch.org/  

- Newsweek, „Pentru păcatul emisiilor comis de noi: 10+1 Porunci climatice” 

https://www.newsweek.com/our-sin-emissions-101-climate-commandmentsopinion-1736640  

- „Laudato Si” 

https://www.laudatosi.org/  

 

Vreau să vorbesc despre binecunoscuta parabolă „Împăratul nu are haine pe el”, cunoscută și sub denumirea 

de „Hainele cele noi ale împăratului”. Și ceea ce vreau să fac este să vorbesc în mod specific despre modul în care 

această parabolă binecunoscută se aplică profeţiilor biblice. Și prin asta vreau să spun că sper să conectez morala 

povestirii, cum ar veni, cu ceea ce se întâmplă din punct de vedere profetic în lumea de astăzi. 

Deci ceea ce vom face este să începem cu o versiune prescurtată și editată a povestirii originale aparținând 

autorului danez Hans Christian Andersen, care a fost publicată în aprilie 1837: 

 „Cu mulți ani în urmă, trăia un împărat căruia îi plăceau atât de mult hainele noi! În fiecare zi veneau străini în 

oraș, iar printre ei au venit într-o zi și doi șarlatani. Au făcut cunoscut tuturor faptul că sunt țesători și au spus că pot 

țese cele mai magnifice țesături imaginabile. Nu numai că erau culorile și modelele lor de o finețe neobișnuită, dar 

hainele făcute din acest material aveau minunata calitate de a deveni invizibile pentru oricine era inadecvat pentru 

slujba sa sau era neobișnuit de tâmpit. «Aceste haine ar fi numai bune pentru mine», se gândi împăratul. «Dacă le-aș 

purta, aș putea descoperi care oameni din împărăția mea nu sunt adecvați pentru posturile lor. Și aș putea deosebi 

înțelepții de proști.» 

Le-a plătit celor doi șarlatani o sumă mare de bani pentru a începe imediat munca. Aceștia au instalat două 

războaie de țesut și s-au prefăcut că țes, deși nu era nimic în războaie. 

«Aş vrea să ştiu cum se descurcă ţesătorii aceia cu pânza», se gândi împăratul. Dar s-a simțit ușor incomod când 

și-a amintit că cei care nu erau adecvați pentru slujba lor nu puteau vedea ţesătura. Nu se pune problema că s-ar fi 

îndoit de el însuși, totuși s-a gândit că ar fi preferat să trimită pe altcineva pentru a vedea cum merg lucrurile. Întregul 

oraș știa despre puterea stranie a pânzei și toți erau nerăbdători să afle cât de tâmpiți erau semenii lor. «Îl voi trimite 

pe bătrânul și cinstitul meu pastor la țesători», a decis împăratul. 

Așa că pastorul cel bătrân și cinstit s-a dus în încăperea în care stăteau cei doi șarlatani, lucrând la războaiele 

lor goale. «Ferească cerul», se gândi el, în timp ce ochii i s-au deschis larg. «Nu văd absolut nimic!» Dar nu a spus asta. 

Ambii șarlatani l-au implorat să fie atât de amabil încât să se apropie să confirme modelul excelent și culorile 

frumoase. Arătară spre războaiele goale, iar bietul pastor bătrân se holbă cât de tare a îndrăznit. Nu putea vedea 

nimic pentru că 

nu era nimic de văzut. «Ai milă, Doamne», se gândi el. «Se poate să fiu un prost? N-aș fi zis niciodată. Și nici nu trebuie 

să știe nimeni. Sunt inadecvat pentru a fi pastor? Nu mi-ar face deloc bine să dau în vileag că nu văd pânza.»  

– Să nu ezitați să ne spuneți ce părere aveți despre ea, a spus unul dintre țesători. 

– Oh, este frumoasă. Este încântătoare! 

Bătrânul pastor se uită iscoditor prin ochelari. (Așteptați! Așa.) (Efecte speciale adăugate)  

– Cu siguranță îi voi spune împăratului cât de încântat sunt de ea. 

Și așa a făcut.  

 
* Materialul conținut de link-uri este în limba engleză. 

https://andersen.sdu.dk/vaerk/hersholt/TheEmperorsNewClothes_e.html
https://unsdg.un.org/sites/default/files/UNDG-Mainstreaming-the-2030-Agenda-Reference-Guide-2017.pdf
https://dezvoltaredurabila.gov.ro/
https://www.geoengineeringwatch.org/
https://www.newsweek.com/our-sin-emissions-101-climate-commandmentsopinion-1736640
https://www.laudatosi.org/
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Împăratul a trimis un alt oficial de încredere pentru a vedea cum merge treaba și cât de curând va fi gata. 

Acestuia i s-a întâmplat același lucru care i s-a întâmplat pastorului. S-a uitat și s-a răsuitat, dar pentru că nu era nimic 

de văzut în războaie, nu a văzut nimic. «Știu că nu sunt tâmpit», își spuse omul. «Deci numai că sunt nevrednic de buna 

mea slujbă. Ciudat! Totuși, nu pot să las să afle asta cineva.» Așa că a lăudat împăratului materialul pe care  nu l-a 

văzut, zicând:  

– M-a vrăjit de-a dreptul! 

Tot orașul vorbea despre această pânză splendidă, iar împăratul a vrut să o vadă el însuși cât era încă în 

războaie. Asistat de un grup de oameni aleși pe sprânceană, printre care se aflau cei doi oficiali bătrâni și de încredere, 

a mers să-i vadă pe cei doi șarlatani. I-a găsit țesând din răsputeri, dar fără fir în războaiele lor.  

– Magnific, au spus cei doi oficiali deja păcăliți. Priviți doar, Maiestate, ce culori! Ce design! 

(Efecte speciale adăugate) Ei arătau spre războaiele goale, fiecare presupunând că ceilalți vedeau. «Ce-i asta?» gândi 

împăratul. «Nu văd nimic! E groaznic! Sunt un prost? Sunt neadecvat pentru a fi împărat? Cum să mi se întâmple asta 

mie dintre toți cărora li se putea întâmpla? Oh!»  

– Este foarte frumoasă! spuse el. Are aprobarea mea maximă. 

Nimic nu-l putea face să spună că nu vede nimic. Niciunul nu a văzut mai mult decât celălalt, dar toți s-au alăturat 

împăratului, exclamând:  

– O, este foarte frumoasă! 

Și l-au sfătuit să poarte haine făcute din această pânză minunată pentru marea procesiune pe care urma să o conducă 

în curând.  

Apoi împăratul însuși a venit cu cei mai nobili nobili      ai săi, iar șarlatanii ridicară fiecare câte un braț de parcă 

ar ține ceva. Apoi au spus:  

– Aceștia sunt pantalonii. Iată haina și aceasta este mantaua, numind astfel fiecare articol de îmbrăcăminte. 

Toate sunt ușoare precum o pânză de păianjen. Aproape că ai putea crede că nu ai nimic pe tine, dar asta le 

face atât de rafinate. 

– Exact! au încuviințat toți nobilii, deși nu vedeau nimic, căci nu era nimic de văzut. 

Împăratul s-a dezbrăcat (știu, prea personal), iar șarlatanii s-au prefăcut că-i pun hainele noi pe el, una după alta.  

– Ce bine arată hainele cele noi ale Majestăţii Voastre! Cât de bine vă șade cu ele! auzi el din toate părțile.  

Atunci ministrul procesiunilor publice a anunțat:  

– Baldachinul Majestății Voastre așteaptă afară. 

– Ei bine, sunt gata pesemne, spuse împăratul și se întoarse din nou pentru o ultimă privire în oglindă. Cum îmi 

stau de bine, nu-i așa? 

Nobilii care urmau să-i ducă trena se aplecară jos și întinseră mâna spre podea de parcă i-ar fi ridicat mantaua. Apoi s-

au prefăcut că o ridică și o țin sus. Nu au îndrăznit să recunoască că nu aveau ce să țină. 

Așa că dus a fost împăratul, în procesiune, sub baldachinul său splendid. Toți cei de pe străzi și de la ferestre 

spuneau:  

– O, câtă finețe în hainele cele noi ale împăratului! Nu-i așa că-i vin perfect?! Și priviți-i trena cât e de lungă! 

Nimeni nu ar fi mărturisit că nu vede nimic, căci asta l-ar fi dovedit fie inadecvat pentru funcția lui, fie prost. 

– Dar nu are nimic pe el! a spus un copilaș.  

(«... din gura celor ce sug ...») Și un om îi șoptea altuia ceea ce spusese copilul:  

– Nu are nimic pe el! 

– Un copil spune că nu are nimic pe el! 

– Dar chiar nu are nimic pe el! strigă în cele din urmă tot orașul. 

Pe împărat îl trecu un fior, pentru că bănuia că aveau dreptate. «Dar, se gândi el, această procesiune trebuie să 

continue.» Așa că a mers mai mândru ca niciodată, în timp ce nobilul său îi ținea sus trena absolut inexistentă.”  

Există, de fapt, multe morale ce decurg de aici. [Râsete] Stați, nu faceți 

asta – lăsați-mă să ajung mai întâi acolo, bine? Există multe lecții de învățat, 

multe morale pentru această renumită poveste, principala fiind aceea că 

nimeni nu îndrăznește să spună adevărul ca să nu fie văzuți ca tâmpiți. Și mai 

rău, pentru ei amăgirea poate fi străvezie chiar (joc de cuvinte intenționat, 

apropo), dar se tem că oamenii vor crede că sunt niște căpiați nebuni 

conspiraționiști. Așa că rămân tăcuți. Asta din cauza presiunii și a puterii 
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exercitate de povestea general acceptată de mase, ceea ce îl face pe cel ce vede de fapt adevărul să se gândească că 

doar el crede așa.  
Legat de această parabolă, cineva a spus atât de potrivit (expresia s-a 

transformat de atunci într-o sintagmă idiomatică): „cade vălul” de pe o iluzie 

amăgitoare. Cu toate acestea, autorii oricărei amăgiri vor face totul și nu se vor 

opri de la nimic pentru a menține minciuna vie. De ce? O, vor să țină masele 

amăgite sub vraja lor magică.  
Alte motive pentru a nu spune adevărul e frica de oameni, ce caută să facă pe placul altora, despre care Biblia 

spune că este o capcană. De ce este o capcană? Pentru că atunci când trăiești pentru a le face pe plac oamenilor sau în 

frica de oameni, ești prins în capcana fricii de a pierde finanțe sau de a pierde admiratori. Un alt motiv posibil pentru 

ca cineva să nu spună adevărul și să rămână de unul singur este că este șantajat sau amenințat. Cu toate acestea, de 

multe ori faptul de a fi șantajat rezultă din aceeași frică de oameni ce caută să fie pe placul oamenilor prin propria 

plasare într-o poziție compromițătoare pentru care se poate face șantajul, mai înainte de toate. 

Există un alt motiv pentru care cineva nu ar fi dispus să meargă împotriva mulțimii, în ciuda presiunii acesteia – 

ce caută să facă pe placul oamenilor – de a zice ca noi pentru a fi de-al nostru. Vorbesc despre prorocii mincinoși care 

sunt ei înșiși înșelați și ca atare înșală. Cei care sunt înșelați înșală. Și ei înșală în virtutea unui duh de minciună pus în 

gura lor. Și așa s-a întâmplat în relatarea fascinantă despre un proroc despre nu s-a prea auzit sau despre care nu se 

prea vorbește. Numele lui: Mica. El a stat de unul singur împotriva a 400 dintre acești proroci falși și mincinoși. Și 

avem relatarea în 2 Cronici. Acest unic proroc, ca și acel unic copil, a fost singurul care a îndrăznit să meargă împotriva 

poveștii general acceptate și să spună că împăratul nu are haine pe el. Împăratul în acest caz a fost regele rău Ahab. 

Ahab a avut 400 de astfel de proroci mincinoși bine plătiți, toți aceștia spunându-i doar ceea ce voia să audă: „Oh, 

splendid, magnific!” În această relatare, este înregistrat în mod foarte specific cum îi spuneau că victoria 

nemaipomenită și magnifică era a lui ca împărat și rege și asta sub stindardul acestui duh de minciună din gura lor. 

Vă rog să-mi permiteți să încep să citesc în versetul 3 din 2 Cronici 18. Permiteți-mi să vă pun foarte repede în 

temă, așa încât să aveți contextul și culisele povestirii. Împăratul Ahab al Israelului... înțelegeți că în acest moment 

regatul este împărțit în două: avem semințiile de nord ale lui Israel – rege Ahab și avem sudul aparținând lui Iuda – 

rege Iosafat. Ahab – rege rău;  Iosafat – rege bun, unul dintre cei nouă, apropo. Și Ahab este atât de rău încât îl va 

amăgi pe Iosafat, îl va face să meargă la luptă cu el și să se deghize în Ahab așa încât să fie ucis în locul lui Ahab. Și așa 

îl face pe Iosafat să vină și îl întreabă, versetul 3: „Ahab, împăratul lui Israel, a zis lui Iosafat, împăratul lui Iuda: «Vrei 

să vii cu mine la Ramot, în Galaad?» Iosafat i-a răspuns: «Eu ca tine şi poporul meu ca poporul tău, vom merge la luptă 

împotriva lui cu tine.»” Trebuie să înțelegeți că Iosafat... prima lui greșeală a fost să-i permită fiului său să se 

căsătorească cu fiica lui Ahab și a Izabelei. O mare nefăcută!  

„Apoi (versetul 4, acesta este Iosafat) Iosafat a zis împăratului lui Israel: «Întreabă acum, te rog, Cuvântul 

Domnului.» (Serios, Iosafat? Tu iei decizia și APOI te rogi?) 5 Împăratul lui Israel a strâns pe proroci, în număr de patru 

sute...” Stați așa! Vreau doar să pun lucrurile în perspectivă. Deci această frumoasă sală de cult, pe care Dumnezeu ne-

a dat-o în harul Său, găzduiește aproximativ 300 de persoane. Deci, să adăugăm 100 de scaune și să umplem fiecare 

scaun cu unul din acești profeți falși mincinoși, în număr de 400. Și îi avem aici sus pe regele Iosafat și pe regele Ahab; 

sunt îmbrăcaţi. Îmi pare rău. Și îi avem pe toți acești profeți care vor veni înaintea regilor și le vor proroci. De fapt 401. 

Scuzați-mă. Vom ajunge la acela unul imediat. Deci vorbim despre Ahab acum – le spune el celor 400 de profeți: „«Să 

ne ducem la luptă împotriva Ramotului din Galaad sau să-mi văd de treabă?» Şi ei au răspuns: «Suie-te, şi Dumnezeu o 

va da în mâinile împăratului.» 6 Dar Iosafat a zis: (Ne! Ne! - așa este în original, dar...      . Chiar e! Fie!) «Nu mai este 

aici nici un proroc al Domnului prin care să-L putem întreba?» Împăratul lui Israel (versetul 7) a răspuns lui Iosafat: 

(Vai, ce-mi place asta) «Mai este un om prin care am putea să întrebăm pe Domnul, dar îl urăsc, căci nu-mi proroceşte 

nimic bun, nu proroceşte niciodată decât rău (ei, Ahab, asta pentru că ești rău!)  – este Mica, fiul lui Imla.» Şi Iosafat a 

zis: «Să nu vorbească aşa împăratul!» 8 Atunci, împăratul lui Israel a chemat un dregător şi i-a zis:  «Trimite să vină 

îndată Mica, fiul lui Imla.»”  

Trebuie să înțelegeți că el este în închisoare. De ce? Pentru că Ahab l-a trimis la închisoare. De ce? Pentru că îi 

spusese deja adevărul lui Ahab despre condamnarea și întristarea aduse de un sfârșit dezastruos. Subliniez asta pentru 

că este un caz ca la carte: „Nu-ți place mesajul? Redu la tăcere mesagerul.” Ei bine, oricum ar fi, gardienii închisorii 

merg la celula lui și îi spun (parafrazare): „Hei, Mica, vei primi o a doua șansă. Dar trebuie să zici ca noi ca să fii de-al 

nostru. Spune ce spun ceilalți și fă-i pe plac regelui, împăratului. Spune-i că hainele lui sunt pur și simplu magnifice, 

chiar dacă nu are nimic pe el.” El trebuie să spună ceea ce spuneau cei 400 de proroci, și anume că, în loc să fie 
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dezastruos, demersul va fi încununat de victorie. Ei bine, Mica, spre cinstea lui, le spune că el nu poate merge 

împotriva Cuvântului lui Dumnezeu, dar ei îl duc oricum să prorocească împăratului Ahab și împăratului Iosafat. 

Acum, prorocii care au mers înaintea lui au fost foarte dramatici și demonstrativi și au folosit recuzită și au scos 

la înaintare coarnele și au declarat că vor birui în distrugerea inamicului. Acum este rândul lui Mica. Știe că este deja 

urât și disprețuit. Și știe, de asemenea, că oricum nu vor asculta adevărul. Așa că ia decizia de a răspunde cu ceea ce 

îmi place să numesc un „sarcasm sfințit”. Versetul 14: „Când a venit la împărat, împăratul (adică Ahab) i-a zis: «Mica, 

să ne ducem la luptă împotriva Ramotului din Galaad sau să-mi văd de treabă?»” Iar el a spus: „Da-da, dă-i drumul!” 

(Și asta este în original.) „«Suiţi-vă! Căci veţi avea izbândă şi vor fi daţi în mâinile voastre.» („Ce se servește la prânz 

sau este prânz astăzi?”) Şi împăratul i-a zis: (versetul 15 - foarte interesant) «De câte ori va trebui să te pun să juri că 

nu-mi vei spune decât adevărul în Numele Domnului?»” (Oh, acesta nu este primul tău rodeo, se pare. Oh, asta s-a mai 

întâmplat, se pare că de mai multe ori.) „[parafrazat] De cate ori ti-am spus, Mica? Nu mai face asta! Spune-mi 

adevărul!” Acum, probabil că nu este o surpriză că știe că Mica este sarcastic, dar iată ce este o mică surpriză. El știe că 

Mica va spune adevărul în Numele Domnului. Deci - versetul 17. Versete ca acesta îmi amintesc că Dumnezeu are un 

simț al umorului foarte dezvoltat. Desigur, îmi amintesc de asta de fiecare dată când mă privesc în oglindă. Dar mai 

ales versete ca acestea – pentru că priviți-l pe Ahab acum: „Împăratul lui Israel a zis lui Iosafat: «Nu ţi-am spus eu? El 

nu-mi proroceşte nimic bun, nu-mi proroceşte decât rău.»” „[parafrazat] Ți-am spus eu. De aceea nu am vrut să-l aduc 

aici de la început.” „Şi Mica a zis:” (versetul 18) „[parafrazat] Vrei adevărul?” [cu vocea lui Jack Nicholson] (Nu am de 

gând să duc asta mai departe. Ați făcut-o dumneavoastră; nici nu trebuie să o fac eu.) „Iată adevărul:” „«Ascultaţi dar 

Cuvântul Domnului! Am văzut pe Domnul stând pe scaunul Său de domnie şi toată oastea cerurilor stând la dreapta şi 

la stânga Lui. Şi Domnul a zis: ‘Cine va amăgi pe Ahab, împăratul lui Israel, ca să se suie la Ramot, în Galaad, şi să piară 

acolo?’ Au răspuns unul într-un fel, altul într-altul. 20 Şi un duh a venit şi s-a înfăţişat înaintea Domnului şi a zis: ‘Eu îl 

voi amăgi.’ Domnul i-a zis: ‘Cum?’ 21 ‘Voi ieşi, a răspuns el, şi voi fi un duh de minciună în gura tuturor prorocilor lui.’ 

Domnul a zis: ‘Îl vei amăgi şi vei izbuti; ieşi şi fă aşa.’ (Acestea sunt tot cuvintele lui Mica, vorbind cu Ahab și cu 

Iosafat.) Şi acum, iată că Domnul a pus un duh de minciună în gura prorocilor tăi care sunt de faţă. Dar Domnul a 

vorbit rău împotriva ta.»” 

Mulțumesc, Mica. Îți mulțumesc că nu ai cedat presiunii așa-zișilor tăi colegi. Îți mulțumesc că ai îndrăzneala 

sfântă de a spune adevărul. Îți mulțumesc că stai în picioare, singur împotriva a 400 care nu vor să spună adevărul 

încunoștințându-l pe împărat că demersul nu va fi victorios, ci dezastruos. Îți mulțumesc, Doamne, pentru Mica și 

pentru că ai inclus cele întâmplate în paginile Scripturii pentru că ne aduce aminte de oameni ca Mica acesta, care vor 

socoti costul și vor ști că vor fi batjocoriți, ridiculizati și calomniați și, ca Mica, trimiși înapoi la celula lor din închisoare 

cu pâinea întristării. Acesta va fi prânzul tău. Alertă de dezvăluire a deznodământului: în final, Mica a avut 100% 

dreptate cu mesajul său de condamnare, întristare și dezastru. Și se întâmplă exact așa cum a îndrăznit el să spună că 

va fi. Așa cum împăratul nu avea haine, la fel nici regele Ahab nu a avut nicio victorie, urmând să moară exact așa cum 

a profețit Mica, până la cel mai mic detaliu, iar câinii i-au lins sângele. 

Avem o întrebare pe care trebuie să o abordăm. Iar întrebarea este aceasta: de ce-ar trebui să spunem ceva? 

De ce nu putem aprinde o lumânare în loc să blestemăm întunericul? Ei 

bine, sunt două motive. În primul rând, nu este biblic. În ciuda unora care 

cred că este de fapt un verset din Biblie. Nu știu dacă nu este cumva vorba 

de 1 Fire-aloniceni. S-ar putea să fie lângă acel verset, știți, „curăția stă lângă 

evlavie”. Nici asta nu este în Biblie. De fapt, mai este unul, acuma că a venit 

vorba, mai merge unul. „Dumnezeu îi ajută pe cei care se ajută pe ei înșiși.” 

Nu numai că nu este în Biblie, dar e chiar opusul. Dumnezeu îi ajută pe cei 

care nu se pot ajuta singuri. Și nu vă bucurați că e așa? Ei bine, ceea ce 

spune Biblia despre asta nu este: „Aprindeți și voi o lumânare, nu blestemați întunericul”. Nu, trebuie să expuneți 

întunericul. Trebuie să-i expuneți [să-i dați în vileag] pentru că, vedeți, în al doilea rând, a nu-l expune pe împăratul 

care nu are haine înseamnă să iei parte la amăgire în virtutea unei complicități tăcute, nerostite. Acesta este Efeseni 

5:11 – „și să nu luați parte la lucrările neroditoare ale întunericului,  ci mai degrabă dați-le în vileag.” [NTR] Romani 

13:12, vorbind despre sfârșitul timpurilor, înțelegând vremurile, ca oamenii lui Isahar (aceștia au înțeles vremurile în 

care trăiau și au știut ce să facă), Apostolul Pavel, în mod similar, scria prin Duhul Sfânt: „Noaptea aproape a trecut, se 

apropie ziua. (Mântuirea noastră este mai aproape decât oricând înainte.) Să ne dezbrăcăm dar de faptele 

întunericului şi să ne îmbrăcăm cu armele [armura] luminii.” 

Ei bine, iată unde vreau să ajung cu toate astea. Lumea de astăzi defilează cu iluzii mincinoase amăgitoare și e 

nevoie disperată de oameni ca Mica să stea ei singuri și să spună adevărul, indiferent de cost. Dacă aveți amabilitatea 
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să îmi permiteți, vreau să dezvolt această temă dar pentru a face asta, vom proceda acum la încheierea transmisiunii 

directe pe YouTube și Facebook, direcționându-vă către JDFarag.org. Deci, ceea ce urmează sunt doar trei – sunt 

multe, dar am selectat trei dintre aceste mult vehiculate iluzii mincinoase, amăgitoare, care strigă după un Mica 

dispus să le expună ca atare. 

Prima: Așa cum împăratul nu are haine pe el, alegerile politice nu au 

nicio speranță. Și cu cât creștinii își dau seama de asta mai repede, cu atât mai 

bine. Deși îmi dau seama că faptul că spun acest lucru va fi întâmpinat cu 

vitregia și răutatea așteptate, care urmează întotdeauna, acesta este adevărul. 

Și adevărul este că speranța noastră este în Domnul, nu în alegeri. [Aplauze] 

Mulțumesc, Doamne. Acum, permiteți-mi să mă grăbesc să spun că nu spun să 

nu votați. Nu-mi trimiteți e-mail. Spun eu să nu votați? Nu! Încă o dată, doar ca 

să fie totul clar:  NU spun să nu votați. Iată ce spun eu: votați, dar nu vă puneți speranța în cei pe care-i votați pentru 

că până la urmă veți fi dezamăgiți. Psalmul 25:3 „Da, toţi cei ce nădăjduiesc în Tine nu vor fi daţi de ruşine, ci de ruşine 

vor fi daţi cei ce Te părăsesc fără temei”; Romani 10:11 „după cum zice Scriptura: «Oricine crede în El nu va fi dat de 

ruşine»; și Isaia 49:23 (foarte interesant; aceasta este o profeție dată de profetul Isaia): „Te vor hrăni împăraţi şi 

împărătesele lor te vor alăpta. Se vor închina cu faţa la pământ înaintea ta şi vor linge ţărâna de pe picioarele tale, ca 

să ştii că Eu sunt Domnul şi că cei ce nădăjduiesc în Mine nu vor fi daţi de ruşine.” Niciodată! Niciodată!  

Ar trebui să trec la a doua. A doua iluzie amăgitoare ce este vehiculată în lume astăzi este cunoscută sub 

numele de „Agenda 2030 pentru dezvoltare 

durabilă”. Nu sună înduioșător – dezvoltare 

durabilă? Nu vă grăbiți. Este sub 

acoperământul poveștii cu schimbarea 

climatică. Și perfidia acestui lucru este că 

schimbarea climatică este foarte reală. Cu 

toate acestea, ea are loc prin geoinginerie, 

modificarea artificială a sistemelor climatice 

ale Pământului. Vă rog ascultați-mă când spun 

asta. Această criză climatică este creată, 

reacția este controlată și va conduce foarte 

curând la o soluție finală de tip Hitler 

reîmpachetată. Dialectica hegeliană: criză-

reacție-soluție. Soluția finală a fost, este și va 

continua să fie reducerea populației astfel 

încât să se controleze populația redusă, așa 

cum este profețit în Cartea Apocalipsei, și 

anume în timpul Necazului de Șapte Ani. 

Deoarece am tratat asta în profunzime nu mai devreme de săptămâna trecută, vă voi trimite din nou la Dane 

Wigington la GeoEngineeringWatch.org. 

Motivul pentru care aduc asta din nou în discuție săptămâna aceasta este acela că Papa Francisc va conduce o 

delegație de lideri religioși pe Muntele Sinai pe 13 noiembrie, în 

tandem cu COP 27, care este cea de-a 27-a Conferință a Părților 

Convenției Cadru a Națiunilor Unite privind Schimbările Climatice 2022. 

Anul acesta va avea loc la Sharm El-Sheikh, Egipt, din 6 până în 18 

noiembrie. Iată o captură de ecran a unui articol proeminent din 

„Newsweek” intitulat (fiți atenți): „Pentru păcatul emisiilor noastre: 

10+1 Porunci climatice”. În acesta, ei enumeră ceea ce eu aș spune că 

sunt niște porunci blasfemiatoare privind schimbările climatice, pe 

care eu unul nici nu le voi cita din acest motiv. 

Ceea ce face acest an atât de diferit este Laudato si', care a fost apelul 

enciclic al Papei Francisc din 2015  (ascultați) „ca omenirea să recunoască 

necazurile casei lor comune – Pământul”. A mea casă nu e. Sunt doar în trecere 

pe aici. Laudato si' este (din nou, ascultați) „călătoria de șapte ani a Papei 

Francisc (călătoria de șapte ani) spre (și, din nou, asta sună atât de înflorit) 
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ecologie integrală”. Oh, asta sună a ceva bun. Da, până când vor implementa restricționări climatice de deplasare.  

– Oh, haide, pastore. 

Puteți să-mi spuneți Mica azi? Suportați-mă puțin, dacă nu vă supărați. „[...] ecologie integrală care va dezvolta 

obiective și strategii concrete pentru o dezvoltare durabilă până în 2030”. Hmm. Hmm. Lucruri care te fac să zici 

„hmm”. Să vedem: 2030, este 2022; vă vine să credeți că suntem aproape la sfârșitul anului 2022? Cine ar fi zis? Ei 

bine, Dumnezeu, care știa. Să vedem: anul viitor – știu că este deosebit de profund – este 2023. (Știu – deosebit de 

profund. Petrec mult timp în rugăciune ca să vin cu aceste gânduri deosebit de profunde.) Deci, cât este 2030 minus 

2023? 7. Hmm! Mai pot face un hmm? Lucruri care te fac să zici „hmm”. 

Și ultima, dar cu siguranță nu în ultimul rând, este iluzia amăgitoare a COVID-ului și a injecției, care, din 

păcate, a fost eclipsată în ultimul timp, ceea ce, dacă te gândești la asta, în sine și de una singură este foarte grăitoare. 

Gândiți-vă la asta. Dintr-o dată acum... ce, măi, mi se pare mie sau ieri aveau, 

știți, zone roșii și aceste mari, uriașe, cifre de rău augur și ideea că vom muri 

cu toții! Iar acum se pare că e în regulă, e totul bine acum. Nu, nu este!  

Motivul pentru care mă exprim în acești termeni și spun că, din 

păcate, a fost eclipsată este că povestea aceasta amăgitoare a reușit cu mult 

succes să se estompeze pe fundalul obscurității. De ce este atât de grav? 

Pentru că este mortal și este periculos. Iată motivul: când o scoți din 

propaganda atotprezentă de care s-a bucurat cândva, are loc acea dinamică de genul „ochii care nu se văd se uită”, iar 

masele nu aud de masele care mor subit. Permiteți-mi să explic pentru că nu veți auzi din altă parte. Și chiar dacă ați 

auzit-o, nu veți auzi pe nimeni (pentru că au un duh de minciună în gură), nu veți auzi pe nimeni spunând că aceștia 

aveau doar 35 de ani, sănătate perfectă și tocmai au căzut morți la pământ. Inexplicabil. Oh, probabil că au făcut al 49-

lea rapel. Dar ei nu vor spune asta niciodată. Ei nu vor face niciodată această legătură. Ascultați, nu sunteți diferiți de 

mine. Sunteți pe deplin capabili să faceți ceea ce fac eu. Dacă doriți să vă faceți timp, puteți găsi și cerceta. Cifrele sunt 

uluitoare. Și, cu moderație, sunt de ordinul zecilor de milioane! Încercați să cuprindeți asta cu mintea! Și nu auzim 

nimic despre asta. Niciun pastor nu spune nimic despre asta. Toată lumea se întoarce la treabă ca de obicei. Oh, este 

o nouă normalitate. Nu, nu este! Nu este nimic normal în asta. Este o amăgire. Împăratul nu are haine pe el! Oamenii 

mor! (Iar eu țip. Este un obicei în țara mea.) 

Ei bine, devine mai rău. Cum stați? Sunteți bine? Ei bine, ați ajuns până aici. Ca și când nu ar fi suficient de rău 

deja, se încadrează și la categoria de genocid. Știu că am vorbit despre asta în profunzime. Despre asta vorbesc de 

peste doi ani, de la începutul lui 2020. Acesta este un genocid, frate! Este un genocid demonic, satanic. Și ca și când nu 

ar fi suficient de rău, acest așa-zis vaccin, ceea ce nu este, vine la pachet cu tehnologia – permiteți-mi să reformulez 

asta – exact tehnologia descrisă în Cartea Apocalipsei, capitolul 13. Din acest motiv, unii, inclusiv cei de față, cred că 

aceasta, foarte curând, în Necazul de Șapte Ani, va fuziona cu icoana Fiarei, închinarea la Fiară și cu semnul Fiarei. 

Acum avem o problemă pe care trebuie să o rezolvăm rapid, dacă nu vă deranjează. Și are de-a face cu faptul 

că oamenii știu asta de fapt, dar păstrează tăcerea în legătură cu acest lucru. Și asta deoarece doar faptul că cineva ar 

putea crede asta nu înseamnă neapărat că acesta are coloana vertebrală spirituală ca un Mica pentru a fi singurul 

dintre toți semenii lui care să se ridice și să spună ceva de genul: „Nu știu, prietenilor, la ce vă uitați voi, dar tipul ăla e 

gol. (Știu că este ... – probabil aș fi putut spune asta într-un mod mai pastoral.) Tipul nu are haine pe el. Ce se întâmplă 

cu voi? Nu vedeți?” Ei bine, acest lucru închide cercul și ne aduce la lucrul cu care am început, și anume nu numai la a 

vedea amăgirea, ci la a spune adevărul în dragoste. Scriptura este plină de pasaje, unul după altul, care vorbesc 

despre acest adevăr al spunerii adevărului în dragoste și datorită dragostei. Ascultați-mă până la capăt. Îl întreb pe 

Domnul și pur și simplu ... Cum să spun asta? O s-o spun pur și simplu: Doamne, unde este dragostea? Și vorbesc astfel 

pastorilor – ce ziceți de asta? Dar nici cu dumneavoastră nu am terminat încă, deci așteptați. Hmm, numai că nu-i 

iubesc pe oameni. Numai că nu-L iubesc pe Domnul. Când Isus l-a restaurat pe Petru, El a spus de trei ori, l-a întrebat 

de trei ori pentru că Petru s-a lepădat de El de trei ori:  

– Mă iubești? 

– Da, chiar Te iubesc, Doamne. 

– Paște oile Mele. 

Cu alte cuvinte, „testul decisiv prin care vei fi evaluat sau măsurat în dragostea ta pentru Mine va fi proporțional cu 

modul în care hrănești oile și spui adevărul în dragoste.” Nu este adevărat că dacă iubim pe cineva cu adevărat, îi 

vom spune adevărul? Și invers, când nu-l iubim, ne este cam totuna: „Da, în regulă. Te pup, pa! N-aș vrea să fiu în 

pielea ta!” Nu-mi pasă. N-am pariat pe niciun cal în cursa asta – vai, ce amestec metaforele azi, nu-i așa? Puteți să o 
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luați pe care o vreți. Nu, dar dragostea lui Hristos mă constrânge, spune Pavel. Ieremia a spus: „în inima mea este ca 

un foc mistuitor”. Trebuie să ...  Nu pot să nu ...  

În timpul meu cu Domnul, El este întotdeauna atât de credincios și mi-a slujit și m-a liniștit și m-a mângâiat și ... 

doar prin Cuvântul Său – un balsam vindecător pe o inimă tulburată în această privință. De ce, Doamne, se 

conformează bisericile pentru a fi acceptate, ca toți ceilalți? Doamne, unde sunt cei ca Mica? Și răspunsul a venit într-

un cuvânt: DRAGOSTE.  

Poate unul dintre cele mai convingătoare, este un pasaj care vine de la Isus Însuși într-o scrisoare pe care El îl 

pune pe Ioan să o scrie unei biserici în Apocalipsa capitolul 3. Știți această biserică, biserica laodiceană, a șaptea din 

șapte biserici. Iată ce scrie în scrisoare: „Și îngerului bisericii laodiceenilor...” [în varianta din limba engleză folosită] 

Pentru toate celelalte șase biserici: „Îngerului bisericii din Efes, Smirna, Tiatira, Sardes, Pergam, Filadelfia”, dar când 

ajunge la această biserică, El nu spune: „îngerului bisericii din ...”, ci spune „îngerului bisericii laodiceenilor”. „Nici 

măcar nu mai este biserica Mea. M-au dat afară, de aceea – cum vom citi imediat – stau afară, bătând la uşă pentru a 

intra înapoi.” „‘Iată ce zice Cel ce este Amin, Martorul credincios şi adevărat, Începutul zidirii lui Dumnezeu: «Ştiu 

faptele tale: că nu eşti nici rece, nici în clocot. O, dacă ai fi rece sau în clocot! Dar, fiindcă eşti căldicel, nici rece, nici în 

clocot, am să te vărs din gura Mea.  Pentru că zici: «Sunt bogat, m-am îmbogăţit şi nu duc lipsă de nimic», şi nu ştii că 

eşti ticălos, nenorocit, sărac, orb şi gol, te sfătuiesc să cumperi de la Mine aur curăţit prin foc, ca să te îmbogăţeşti, şi 

haine albe ca să te îmbraci cu ele şi să nu ţi se vadă ruşinea goliciunii tale, şi doctorie pentru ochi, ca să-ţi ungi ochii şi 

să vezi. Eu mustru şi pedepsesc (Aici este, ascultați!) Eu mustru şi pedepsesc pe toţi aceia pe care-i iubesc. (Dacă nu 

Mi-ar păsa, nu M-aș deranja.) Fii plin de râvnă dar şi pocăieşte-te! Iată Eu stau la uşă şi bat. Dacă aude cineva glasul 

Meu şi deschide uşa, voi intra la el, voi cina cu el, şi el cu Mine. Celui ce va birui, îi voi da să şadă cu Mine pe scaunul 

Meu de domnie, după cum şi Eu am biruit şi am şezut cu Tatăl Meu pe scaunul Lui de domnie. (Și apoi El îi cere lui Ioan 

să încheie scrisoarea în același mod în care le încheie pe toate celelalte:) Cine are urechi, să asculte ce zice Bisericilor 

Duhul.’ ”  

Este posibil oare ca motivul pentru care biserica zice ca ei pentru a fi acceptată și păstrează tăcerea, este 

oare posibil să fie deoarece biserica s-a adaptat la temperatura lumii? Deci, în loc ca biserica să influențeze lumea, 

lumea a influențat biserica. Și e o boală de dragoste; lui Isus I se face rău până acolo încât Îi vine să vomite. Nu-i așa că 

atunci când e ceva care te face să-ți fie rău organismul tău îl va expulza violent? Despre asta este vorba aici. Ei bine, e 

folosit un limbaj cam tare. Ei bine, atât de puternică este dragostea Lui pentru ei, pentru noi. El ne iubește suficient de 

mult încât să ne mustre, astfel încât să ne pocăim, să ne pedepsească ca să ne întoarcem și să deschidem acea ușă 

pentru El, astfel încât să poată poată intra din nou și să-Și ia locul cuvenit pe tronul vieții noastre. Să dea Domnul să 

avem urechi să auzim, ochi să vedem, și inimi curajoase pentru a da în vileag goliciunea spirituală în acest ceas de 

pe urmă. S-ar putea să te vezi ca fiind bogat și îmbrăcat. Nu eşti; ești sărac, ești ticălos, ești orb și ești gol. Nu ai haine 

pe tine!  

Ei bine, voi încheia actualizarea așa cum o închei de câțiva ani buni, și 

anume cu Evanghelia, vestea bună. Vedeți, de fapt, este cam așa, știți, doar 

vești proaste, vești proaste;  sunt aici sus, țipând și țipând și scuipând. Vești 

proaste, vești proaste, vești proaste! Și atunci când ajung la final, vă vine să 

ziceți:  

– Este vreo veste bună? 

– Da, este. Mă bucur că m-ați întrebat. Pentru că, vedeți, cu cât veștile proaste sunt mai proaste, cu atât veștile 

bune vor fi mai bune. Iar acestea sunt foarte proaste, dar Dumnezeu ... Isus este singura noastră cale de ieșire din 

asta. El nu este doar fericita noastră nădejde, El este SINGURA noastră nădejde. Când acea trâmbiță va suna („Și acea 

trâmbiță va suna” – mi-a ieșit destul de bine; asta a fost săptămâna trecută, nu? – „... curând și foarte curând!”),  întâi 

vor învia cei morţi în Hristos; toți cei dragi care au murit în Hristos – trupurile lor fiind înnoite – vor învia mai întâi, iar 

apoi, noi cei vii, care vom fi rămas, vom fi răpiţi toţi împreună cu ei în nori, ca să întâmpinăm pe Domnul în văzduh. 

Deci, ce este Evanghelia? Ei bine, cuvântul „evanghelie” înseamnă pur și simplu „veste bună”: datoria ta a fost 

plătită; ești liber să pleci. 

– Stai, ce datorie? 

– Oh, nu știai? 

– Nu.  

– Ei bine, este o veste foarte proastă. Da, ai fost condamnat la moarte din cauza păcatului tău. 

– Oh, chiar că e o veste proastă. Ei bine, care este vestea bună? 
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– Ei bine, Isus a venit și a murit moartea ta în locul tău. Sângele lui s-a vărsat în locul tău. A fost îngropat timp 

de trei zile și a înviat a treia zi. Și El Se întoarce într-o zi – vestea bună! 

ABC-ul mântuirii ...  (din nou, vă rog, aceasta nu este o formulă. Nu 

este „calea”. Este doar o cale, o modalitate simplă, ca pentru-un copil, de a 

împărtăși pe Isus cu cineva căruia ați putea fi privilegiați să aveți ocazia de 

a-l împărtăși pe Isus.) AA este pur și simplu pentru „admite sau recunoaște că 

ești un păcătos”. Altfel, de ce ai fi interesat de Mântuitorul? Adică, are sens, 

nu-i așa, că fără să și până când ajungem în acel loc în care ne dăm seama 

că am încălcat Legea lui Dumnezeu, suntem călcători ai Legii și Duhul Sfânt 

nu are cu adevărat permisiunea, cum ar veni, să ne ia de mână și să ne ducă la Cel Care a împlinit Legea în locul nostru. 

Trebuie să ajung în acea poziție în care îmi dau seama că sunt un păcătos și am nevoie de Mântuitorul. Romani 3:10 

spune: „Nu este niciun om neprihănit, niciunul măcar”. Și Romani 3:23 ne spune de ce. Este pentru că „toţi au păcătuit 

şi sunt lipsiţi de slava lui Dumnezeu”. Și Romani 6:23 ... (îmi place acest verset, pentru că împachetează, dacă vreți, 

vestea proastă, mai întâi, cu vestea bună). Vestea proastă: „Plata păcatului este moartea”. Aceasta este pedeapsa cu 

moartea. Vestea proastă deci. Dar iată vestea bună: „darul fără plată al lui Dumnezeu este viaţa veşnică în Isus Hristos, 

Domnul nostru”. Observați contrastul: plata - darul. Plata o câștigi. Darul îl primești. Plata - darul. Bine, este un dar. 

Cine a plătit pentru el? Isus a făcut-o, pe deplin, pentru mine. Și astfel El plătește pentru darul vieții veșnice, pe deplin, 

pe cruce și îmi oferă darul gratuit pentru a fi primit. Dacă încerc să plătesc pentru el, nu este un dar; este o achiziție. Și 

apropo, acest dar anume, darul darurilor, nu poate fi redăruit, doar ca să știți. Ne apropiem de acea perioadă a anului, 

dacă vom mai fi aici. Nu poți să-l redăruiești. Nu, este cadoul pentru tine. Este darul lui Dumnezeu pentru tine.  

Acesta este A; iată BB-ul, iar acesta este central. Este pentru „Bazează-ți credința din inima ta pe faptul că Isus 

Hristos este Domnul”. „Fiindcă atât de mult a iubit Dumnezeu lumea”, pe cei din lume, nu lumea pentru că 1 Ioan 

spune: „Nu iubiți lumea”.  

– Păi, ni se spune că Dumnezeu a iubit atât de mult lumea ...  

– Nu, oamenii din lume. Aceștia suntem tu și eu. El ne-a iubit atât de mult încât L-a dat pe singurul Său Fiu. Asta 

este dragoste. Adică vă iubesc. Cred că și dumneavoastră mă iubiți sau cel puțin poate că mă placeți. Nu vreau să o 

forțez prea tare, dar asta este dragoste. Vă iubesc, dar nu vă iubesc atât de mult. Nu vă iubesc atât de mult încât să fiu 

dispus să-l dau pe întâiul meu născut. Îmi pare rău, dar iată vestea bună: nu e nevoie să o fac, deoarece Dumnezeu a 

făcut-o deja. Romani 10:9-10 spune: „[...] dacă crezi în inima ta că Dumnezeu L-a înviat (pe Isus) din morţi, vei fi 

mântuit. [...]” 

Și în cele din urmă, CC este pentru „Cheamă Numelui Domnului” sau, cum spune și Romani 10:9-10: „Dacă 

mărturiseşti deci cu gura ta pe Isus ca Domn şi dacă crezi în inima ta că Dumnezeu L-a înviat din morţi, vei fi mântuit. 

(Și iată de ce:) Căci prin credinţa din inimă se capătă neprihănirea şi prin mărturisirea cu gura se ajunge la mântuire ...” 

Și în cele din urmă, Romani 10:13: „Fiindcă oricine va chema Numele Domnului va fi mântuit.”  

Vă implor azi – fie că sunteți prezenți fizic în acest serviciu, fie că vizionați online – dacă nu ați chemat niciodată 

Numele Domnului, crezând în inima dumneavoastră, punându-vă încrederea în El, vă implor, vă implor „căutaţi pe 

Domnul câtă vreme se poate găsi.” Astăzi este ziua mântuirii. Vă rog, vă rog, vă rog, nu amânați cea mai importantă 

decizie a vieții dumneavoastră pentru viața veșnică.  

Ei bine, mărturia de astăzi „Dar Dumnezeu...” vine de la Bill din 

Chicago, care scrie: „Eu și soția mea Lori tocmai am terminat de vizionat 

Actualizarea. Duminicile noastre sunt destul de diferite în ultimii doi ani. 

Biserica începe acum la ora 14:00, ora Actualizării despre profeții în zona 

Chicago. Biserica noastră locală a ignorat semnificația profetică a 

ultimilor câțiva ani. Am decis să ne concentrăm pe participarea online la 

biserica CCK și aceasta ne-a susținut. Vă mulțumesc mult pentru 

încurajarea dată în fiecare săptămână. Ne hrănește sufletele și aduce 

claritate în aceste zile de pe urmă.  

Ador mesajele de Actualizare; mă țin la curent cu profețiile biblică și sunt mereu încântat când aud: „Și pentru a 

face aceasta, vom încheia transmisiunea în direct pe YouTube și Facebook”. Iu-hu! Adevăr necenzurat pe cale să vină! 

Ador ABC-ul; chiar dacă sunt mântuit de mulți ani, ABC-ul rezumă mereu totul la elementele fundamentale – 

grozav!  



                                                Actualizare despre profețiile biblice – 30 octombrie 2022 
  Împăratul nu are haine pe el 

                                                        JD Farag 
 

9 
Data versiunii: 06dec.2022 

Ador mărturiile „Dar Dumnezeu...”! E atât de minunat să aud cum Dumnezeu biruie mereu. Este destul de ușor 

să mă gândesc că nu am o mărturie „Dar Dumnezeu...”;  în orice caz, când mă opresc și reflectez unde eram acum un 

an și jumătate când complexul industrial medical a pronunțat edictele despre vaxin...  

Cei doi frați ai mei și cu mine suntem a treia generație care confecționează marcaje și reclame și Îl urmăm pe 

Hristos, așa cum au făcut-o cele două generații dinaintea noastră, precum și a patra generație care a apărut în firmă. 

Lucrăm mult pentru spitale. Eram foarte conștienți de posibilitatea de a pierde afacerile din spital odată ce au închis 

calea oricărui furnizor care nu a fost vaxinat, chiar respingând sau ignorând scutirea religioasă pe care o depusesem. 

Dar Dumnezeu... Dar Dumnezeu a oferit multă muncă prin COVID, iar acest ultim an fiscal a fost unul dintre anii cu 

cele mai mari vânzări de până acum. Nebunie, nu-i așa? Nu în economia lui Dumnezeu. Suntem recunoscători pentru 

binecuvântarea Lui în purtarea de grijă pentru familiile noastre și pentru cei aproximativ 20 de angajați și familiile lor. 

Sunt încă multe de care să ne îngrijorăm, deoarece vedem lumea grăbită spre zilele din urmă și apariția lui 

Antihrist, dar nu avem de ce să ne facem griji dacă nu vom fi aici. Așa că aștept cu nerăbdare Răpirea Bisericii! Am 

devenit mai îndrăzneț în a împărtăși adevărul și sper că unii vor auzi, vor medita, vor lua în considerare, vor crede și-și 

vor întoarce inimile către Dumnezeu, iar alții care au făcut-o deja, sper că vor fi încurajați. 

Mulțumesc încă o dată că vestiți Cuvântul cu îndrăzneală. Cu rugăciuni pentru dumneavoastră și personalul 

bisericii, Bill.” 

Mulțumesc, Doamne! Slavă Domnului! Kapono, haide. [Aplauze] Haideți să ne ridicăm. Sunt foarte conștient de 

faptul că intensitatea acestor Actualizări este în creștere, se pare, de la o săptămână la alta. Cred că am împărtășit asta 

săptămâna trecută; mi-a atras atenția faptul că a fost o serie de oameni care s-au exprimat cu privire la cât de mult le 

displac Actualizările despre profeții, cărora, în esență, cu smerenie, amabilitate, dragoste, cu sinceritate și îndrăzneală 

le-am răspuns că nu le pot displace mai mult decât mie. Și chiar așa este! Și Domnul îmi cunoaște inima. Acestea sunt 

lucruri grele, frate. Acestea sunt lucruri dure. Dar este adevărul. Este adevărul. 

 

Tată din ceruri, Îți mulțumesc. Doamne, ești atât de bun cu noi. O, dragostea pe care o ai Tu pentru 

noi! Ești atât de încet la mânie, atât de bun și atât de blând și atât de răbdător, atât de milostiv cu noi, atât 

de plin de har față de noi.  

Doamne, Îți mulțumesc pentru vestea bună a mântuirii. Îți mulțumesc pentru nădejdea noastră, 

știind că se poate întâmpla oricând, dintr-o dată, să sune acea trompetă și apoi s-a terminat. Doamne, abia 

așteptăm! Dar până atunci trebuie să fim preocupați cu lucrurile Împărăției Tale și să ne ocupăm cu asta 

până vei veni, pentru ca atunci când vei veni, să ne găsești credincioși, făcând ceea ce ne-ai chemat să 

facem. Nu e timp de pierdut.  

Te rog, Doamne, folosește-ne, chiar și pe noi. Doamne, Tu folosești lucrurile nebune ale acestei lumi 

ca să faci de rușine pe cele înțelepte și pe cele slabe, ca să faci de rușine pe cele tari. Îți mulțumim că poți 

folosi oameni ca noi. Și îmi place la nebunie că o faci, pentru că până la urmă numai Tu poți lua toată slava. 

Adică, chiar dacă am vrea să încercăm să ne asumăm meritul, ar fi demn de râs. 

Nu există nicio altă cale decât Tu, Doamne, Tu, Isuse, Căruia I se cuvine toată slava, lauda și cinstea. 

Te iubim atât de mult, Doamne. Și tânjim să fim cu Tine. Așa că vino repede, Doamne Isuse, Te rugăm. 

Maranatha. În Numele lui Isus. Amin. 

 


